

Start a Regular Savings Plan for your financial future

Mulakan Pelan
Simpanan Berkala
untuk masa depan
kewangan anda

为未来财务做好准备
今天就开启您的定期
储蓄计划

☎ (03) 2719 9271

🌐 [https://www.manulifeim.com.my/
services/regular-savings-plan.html](https://www.manulifeim.com.my/services/regular-savings-plan.html)

Scan QR code to visit our website



Achieve your financial goals through a Regular Savings Plan (RSP)

For most of us, the two major financial concerns in life are funding a financially independent retirement and our children's tertiary education.

With a regular savings plan, you can now potentially achieve your financial goals.

Benefits of a Regular Savings Plan



Allows you to make full use of the power of *compounding*. Compounding is the ability of an asset to generate earnings, which are then reinvested in order to generate their own earnings. In layman's terms, compounding refers to generating earnings from previous earnings.

The longer you let compounding work, the larger the amount you will have in the end and you can begin with taking the first step to spend less than what you earn and invest the rest through this plan.

This plan makes full use of the *Dollar Cost Averaging (DCA)* investment strategy. DCA means investing an equal amount of money on a regular basis such as monthly, quarterly or half-yearly.

By practicing a disciplined regular investment contribution, an investor is able to average out the cost of investment through buying more units when the price is low and fewer when the price is high.

What are our direct payment facilities?

We provide convenient direct payment facilities for regular investment in our unit trust funds anytime, anywhere.



Financial Process Exchange (FPX) service

Maybank Auto Debit

Maybank2u.com



Set up your RSP with



Manulife iFUNDS is our online fund investment platform that allows you to manage your portfolio, anytime, anywhere – seamlessly.

To learn about Manulife iFUNDS, please scan QR code below:



Why sign up for a RSP with Manulife iFUNDS?



Convenience

Digital and paperless



Stay informed

Email notifications, transaction history and a portfolio dashboard



Tools to help with end-to-end investment

Goal-based investing, Fund screener, What-If Analysis



Peace of mind

An automatic and fixed monthly contribution

Learn more:

How to set up a RSP with Manulife iFUNDS?



How can I change my RSP fund with Manulife iFUNDS?



How can I increase my RSP amount with Manulife iFUNDS?



Start your RSP with Manulife iFUNDS



How do you start an investment journey with us?



Open an online account with Manulife iFUNDS



Speak to your unit trust advisor



Contact our Manulife Investments customer service personnel at 03-2719 9271

In the event of any dispute or ambiguity arising out of the Bahasa Malaysia and Chinese translation in this brochure, the English version shall prevail.

Capai matlamat kewangan anda melalui Pelan Simpanan Berkala (RSP)

Kebanyakan daripada kita mempunyai dua matlamat kewangan utama dalam hidup iaitu untuk bersara dengan kedudukan kewangan yang kukuh dan memiliki kemampuan membiayai pengajian tinggi anak-anak.

Dengan memanfaatkan pelan simpanan berkala, anda berpotensi mencapai matlamat kewangan anda.

Faedah Pelan Simpanan Berkala



Anda boleh memanfaatkan sepenuhnya kuasa *kompaun*.

Kompaun bermaksud keupayaan aset menjana pendapatan, yang kemudiannya dilaburkan semula untuk menjana pendapatannya sendiri. Dalam istilah orang awam, kompaun bermaksud menjana pendapatan daripada pendapatan masa lalu.

Lebih lama kuasa kompaun dimanfaatkan, lebih besar jumlah yang anda perolehi akhirnya. Anda boleh bermula dengan mengambil langkah pertama berbelanja kurang daripada pendapatan dan melabur selebihnya dalam pelan ini.

Pelan simpanan berkala memanfaatkan sepenuhnya strategi Purata Kos Ringgit (*Dollar Cost Averaging* atau *DCA*). DCA bermakna melabur sejumlah wang yang sama secara berkala seperti bulanan, suku tahunan atau separuh tahunan.

Dengan mengamalkan caruman pelaburan berkala secara berdisiplin, anda boleh memuratakan kos pelaburan dengan membeli lebih banyak unit apabila harga rendah dan kurang unit apabila harga tinggi.

Apakah kemudahan pembayaran terus kami?

Kami menyediakan kemudahan pembayaran terus untuk memudahkan anda melabur secara berkala dalam dana-dana unit amanah kami pada bila-bila masa dan di mana sahaja.



Perkhidmatan Financial Process Exchange (FPX)

Debit Automatik Maybank

Maybank2u.com



Tetapkan RSP anda dengan

Manulife iFUNDS

Manulife iFUNDS ialah platform pelaburan dana dalam talian kami yang membolehkan anda menguruskan portfolio anda, pada bila-bila masa, di mana-mana sahaja – dengan lancar.

Untuk mendapatkan maklumat lanjut tentang Manulife iFUNDS, sila imbas kod QR di bawah:



Mengapa daftar untuk RSP dengan Manulife iFUNDS?



Kemudahan

Digital dan tanpa kertas



Kekal maklum

Pemberitahuan e-mel, sejarah transaksi dan papan pemuka portfolio



Alat untuk membantu pelaburan dari mula hingga akhir

Pelaburan berasaskan matlamat, penapis Dana, Analisis Senario



Ketenangan fikiran

Pelaburan bulanan tetap dan automatik

Dapatkan maklumat lanjut:

Bagaimana untuk menetapkan RSP dengan Manulife iFUNDS?



Bagaimana saya boleh mengubah dana RSP saya dengan Manulife iFUNDS?



Bagaimana saya boleh meningkatkan jumlah RSP saya dengan Manulife iFUNDS?



Mulakan RSP anda dengan Manulife iFUNDS



Bagaimana anda boleh mula melabur dengan kami?



Buka akaun dalam talian dengan Manulife iFUNDS



Berbincang dengan perunding unit amanah anda



Hubungi pegawai khidmat pelanggan Manulife Investments di talian 03-2719 9271

Sekiranya terdapat sebarang pertikaian atau percanggahan yang timbul daripada terjemahan Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina brosur ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai.



透过定期储蓄计划达到您的财务目标

对于大多数人来说，一生中最关注的两项财务规划，就是如何在退休后享有财务独立，以及如何为孩子们大学教育基金做好准备。

透过定期储蓄计划，您将更有可能达到您的财务目标。

定期储蓄计划的好处



您将可充分利用“复利”的力量。复利指的是一项资产在生产了一些收入后，再把该收入重复进行投资，以便从中生产更多收入。换句话说，就是透过之前所赚取的收入，再生产新的收入。

现在您可开启的第一步，就是让花费少于您的收入，再将剩余的收入投资于这项储蓄计划。只要让复利运作越久，您最后所得的数额就会更多。

此项储蓄计划利用 *平均成本法(DCA)* 投资策略，即是采用定期定额的方式，在每个月、每季度或每半年定期投资固定数额。

有规律地定期投资供款，将让投资者在低价格时购得更多基金单位，并在高价时购入较少基金单位，以此达到平均投资成本的效果。

我们的直接付款设施是什么？

我们为定期投资的单位信托基金提供各种直接付款的管道，让您何时何地都可享有付款的便利。



Financial Process Exchange (FPX) service 服务

马来亚银行自动转账

Maybank2u.com





我们的线上基金投资平台 – **Manulife iFUNDS** 可助您随时随地无缝管理您的投资组合。

欲了解 Manulife iFUNDS, 请扫描下方二维码:



助您设立 您的定期储蓄 计划 (RSP)

为何透过 Manulife iFUNDS 设立 RSP?



便利
数码化及无纸化



时刻了解最新动态
电子邮件通知、交易历史和投资组合信息表



协助进行全面投资的平台
目标导向的投资、基金筛选器、假设分析



安心
每月自动扣除固定金额的投资

欲了解更多:

如何透过
Manulife
iFUNDS 设立
RSP?



如何使用
Manulife
iFUNDS 更改我
的 RSP 基金?



如何透过
Manulife
iFUNDS 增加我
的 RSP 数额?



透过 Manulife
iFUNDS 开始您
的 RSP



您该如何开始进行投资?



在 Manulife iFUNDS
设立网上账户



联络您的信托基金顾问



致电 03-2719 9271 联系
我们 Manulife
Investments 的客服专员

若马来文及中文版本内容各异, 概以英文版本为准。



Disclaimer:

The above information has not been reviewed by the Securities Commission Malaysia and is subject to the relevant warning, disclaimer, qualification or terms and conditions stated herein. Manulife Investment Management (M) Berhad Registration No: 200801033087 (834424-U) (hereinafter referred to as "Manulife IM (Malaysia)") is a wholly owned subsidiary of Manulife Holdings Berhad and holds a Capital Markets Services License for fund management, dealing in securities restricted to unit trusts, dealing in private retirement schemes and financial planning under the Capital Markets and Services Act 2007. Manulife IM (Malaysia) operates under the brand name of Manulife Investment Management which is the global wealth and asset management segment of Manulife Financial Corporation. Information contained herein is intended for the exclusive use by the recipients who are allowed to receive it under the applicable laws and regulations of the relevant jurisdictions. Certain information in this material may contain projections or other forward-looking statements regarding future events, targets, management discipline, estimates or other development trends of financial markets. There is no assurance that such events will occur, and actual results may be significantly different from what is contained herein.

Information contained herein has been obtained and/or derived from sources believed to be reliable, Manulife IM (Malaysia) makes no representation as to its accuracy or completeness and expressly disclaims any liability whatsoever for any loss howsoever arising from or in reliance upon the whole or any part of this information or any information contained in third party website linked to this material. Neither Manulife IM (Malaysia) or its affiliates, nor any of their directors, officers or employees shall assume any liability or responsibility for any direct or indirect loss or damage or any other consequence of any person acting or not acting in reliance on the information contained herein. Investment involves risk, including the loss of principal. Investors should rely on their own evaluation to assess the merits and risks of the investment. In considering the investment or the information provided, investors who are in doubt as to the action to be taken should consult their professional adviser. The information provided herein is for information purposes only and should not be construed as and shall not form part of an offer or solicitation to buy or sell any unit trust funds/ wholesale funds/ private retirement schemes. Information contained herein may subject to change without prior notice and may not be reproduced, distributed or published by any recipient for any purpose.

Penafian:

Maklumat di atas tidak dinilai oleh Suruhanjaya Sekuriti Malaysia dan tertakluk kepada amaran, penafian, sekatan atau terma dan syarat yang dinyatakan di dalam ini. Manulife Investment Management (M) Berhad No Pendaftaran: 200801033087 (834424-U) (seterusnya dirujuk sebagai "Manulife IM (Malaysia)") ialah anak syarikat milik penuh Manulife Holdings Berhad dan memegang Lesen Perkhidmatan Pasaran Modal bagi pengurusan dana, yang berurus niaga dalam sekuriti yang terhad kepada unit amanah, urus niaga dalam skim persaraan swasta dan perkhidmatan perancangan kewangan di bawah Akta Pasaran Modal dan Perkhidmatan 2007. Manulife IM (Malaysia) beroperasi di bawah jenama Manulife Investment Management yang merupakan segmen pengurusan kekayaan dan aset global Manulife Financial Corporation. Maklumat yang terkandung di dalam ini adalah untuk kegunaan eksklusif penerima yang dibenarkan untuk menerimanya di bawah undang-undang dan peraturan yang berkuat kuasa bagi bidang kuasa yang berkenaan. Maklumat tertentu dalam bahan ini mungkin mengandungi unjuran atau kenyataan tinjauan masa depan berkaitan peristiwa masa depan, sasaran, disiplin pengurusan, anggaran atau trend pembangunan lain bagi pasaran kewangan. Tiada jaminan bahawa peristiwa tersebut akan berlaku dan keputusan sebenar mungkin berbeza dengan ketara daripada apa yang terkandung di dalam ini.

Maklumat yang terkandung di dalam ini telah diperolehi dan/atau diambil daripada sumber yang dianggap boleh dipercayai. Manulife IM (Malaysia) tidak membuat sebarang pernyataan tentang ketepatan atau kelengkapan dan secara nyata menafikan sebarang liabiliti bagi apa-apa kerugian yang timbul daripada atau kerana bergantung kepada keseluruhan atau mana-mana bahagian maklumat ini atau sebarang maklumat yang terkandung dalam laman web pihak ketiga yang dikaitkan dengan bahan ini. Baik Manulife IM (Malaysia) atau syarikat gabungannya, mahupun mana-mana pengarah, pegawai atau kakitangan tidak akan menanggung sebarang liabiliti atau bertanggungjawab terhadap sebarang kerugian atau kerosakan langsung atau tidak langsung atau apa-apa kesan daripada mana-mana orang yang bertindak atau tidak bertindak menurut maklumat yang terkandung di dalam ini. Pelaburan melibatkan risiko, termasuk kehilangan wang pokok. Pelabur seharusnya bergantung kepada penilaian sendiri untuk menentukan manfaat dan risiko pelaburan. Dalam mempertimbangkan pelaburan atau maklumat yang disediakan, pelabur yang ragu-ragu tentang tindakan yang patut diambil hendaklah menghubungi penasihat profesional mereka. Maklumat yang disediakan di dalam ini adalah untuk tujuan maklumat sahaja dan tidak harus dianggap dan tidak membentuk sebahagian daripada tawaran atau permintaan untuk membeli atau menjual apa-apa dana unit amanah/ dana borong/ skim persaraan swasta. Maklumat yang terkandung di dalam ini mungkin tertakluk kepada perubahan tanpa memberikan notis terlebih dahulu dan tidak boleh dihasilkan semula, diedarkan atau diterbitkan oleh mana-mana penerima untuk sebarang tujuan.

免责声明:

上述信息未经马来西亚证券委员会审查, 并受本文所载相关警告、免责声明、资格或条款和规则的限制。宏利投资管理(马)有限公司(注册号: 200801033087 (834424-U) (以下简称“马来西亚宏利投资管理”)是宏利控股有限公司全资拥有的子公司, 持有资本市场服务执照。根据《2007年资本市场与服务法案》, 该公司可执行基金管理、证券交易(仅限单位信托)、私人退休计划以及财务规划等业务。马来西亚宏利投资管理以宏利投资管理为品牌运营, 而宏利投资管理是宏利金融有限公司期下的全球财富和资产管理的分支机构。本文所包含信息仅供相关司法管辖区适用法律法规允许的接收者使用。本资料中的某些信息可能包含有关未来事件、目标、管理纪律、估计或金融市场其他发展趋势的预测或其他前瞻性陈述。我们无法保证所述事件将会发生, 未来进展或与本文所述有显著的差异。

本文所载信息乃取自或源自据信可靠的来源, 马来西亚宏利投资管理对其准确性或完整性不作任何声明, 并明确表示, 一概不对因本文信息的全部或任何部分或与本资料链接的第三方网站所载任何信息而引起或因依赖该等信息所致的任何损失承担任何责任。马来西亚宏利投资管理或其关系企业, 或其任何董事、高级职员或雇员, 均不对任何人因依赖本文所载信息而采取或不采取行动, 所造成的任何直接或间接损失或损害或任何其他后果, 而承担任何义务或法律责任。投资涉及风险, 包括资本亏损。投资者应自行评估投资的优点和风险。在考虑投资或所提供信息时, 投资者如对要采取的行动存在疑问, 应咨询其专业顾问。本文所提供信息仅供参考, 不应理解为亦不构成购买或出售任何单位信托基金/ 批发基金/ 私人退休计划的要约或招揽之一部分。本文所载信息如有更改, 恕不另行通知。任何接收者不得出于任何目的复制、分发或刊登本资料。